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Yrkande angående – Framtida standard på 
Ruddalens fotbollsarena 

Förslag till beslut 
I nämnden:  

1. Fotbollsarenan på Ruddalen uppgraderas till standard för Superettan och  

förvaltningen får i uppdrag att genomföra en förstudie för en ny läktare med  

omklädningsrum på norra sidan, i enlighet med förslag 3 i tjänsteutlåtandet.  

2. Idrotts- och föreningsnämnden hemställer till kommunfullmäktige om  

finansiering av de anpassningar som krävs för att uppgradera Ruddalens  

fotbollsarena till standard för Superettan.  

Yrkandet 
Förutsättningarna för elitfotbollen i Göteborg har varit i gungning. Planerna på att riva 

Valhalla IP och den utdragna processen kring anläggningen på Ruddalen har skapat oro 

och frustration. Vi ser det som av stor vikt att det finns en långsiktig hållbar strategi för 

fotbollen i Göteborg. Ruddalens ombyggnad är en av pusselbitarna i detta arbete och vi 

bedömer därför som angeläget att utökad investeringsmedel till nämnden får prövas av 

kommunfullmäktige. Vi instämmer i förvaltningens bedömning om att en 

ersättningsbyggnad för den norra läktaren skulle kunna uppnå en mer funktionell 

helhetslösning. Dessutom skapar en sådan lösning bättre förutsättningar för både elit- och 

breddidrotten i området. Vi vill i yrkandet framhåll det angelägna i att påskynda 

processen för helhetslösningen så snabbt som det går. Vi menar också på att det kan finns 

skäl att i det fortsatta arbetet även undersöka möjligheten till samarbete med näringslivet 

och civilsamhället avseende lösningar för denna norra läktaren.  
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